

[View online](#)

Press Release

Regulated information

IBA – TRANSPARENCY NOTIFICATION

**(ARTICLE 14, PARAGRAPH 1 OF THE LAW OF 2 MAY 2007 ON THE
DISCLOSURE OF MAJOR HOLDINGS)**

Louvain-la-Neuve, Belgium, August 1st, 2024 18:00

IBA (Ion Beam Applications), the world's leading provider of proton therapy solutions for the treatment of cancer, announces that it has to issue a transparency notification, in accordance with Article 14, al. 1 of the Transparency Law of May 2, 2007 on disclosure of major holdings, further to the notification received on July 30, 2024.

In its notification, FRM LLC indicated that it had passively crossed a threshold. Its total shareholding in IBA SA and its shareholding in IBA shares with voting rights had fallen below the 1% threshold on **25/07/2024**.

Content of the notification

- Reason for the notification: Acquisition or disposal of securities or voting rights
 - Notification by: A parent company or controlling person
 - Persons subject to the notification requirement:
-
-

- Date on which the threshold is crossed: 25/07/2024
 - Threshold crossed (in %) : 1%
 - Denominator : 40.595.290
 - Notified details: (extract of the received notification form)
-

- Full chain of controlled undertakings through which the holding is effectively held

FIAM LLC is controlled by FIAM Holdings LLC. FIAM Holdings LLC, Fidelity Management & Research Company LLC are controlled by FMR LLC. FMR LLC is not a controlled undertaking

- Additional information

The holdings attributed to the entities mentioned in heading 10 arise from holdings of various undertakings for collective investment that are managed by FIAM LLC and Fidelity Management & Research Company LLC each of

which are entities that are subsidiaries of and controlled by FMR LLC. The entities mentioned in heading 10 are the discretionary investment managers and exercise the voting rights at their discretion in the absence of specific instructions.

• **About**

IBA

IBA (Ion Beam Applications S.A.) is the world leader in particle accelerator technology. The company is the leading supplier of equipment and services in the field of proton therapy, considered to be the most advanced form of radiation therapy available today. IBA is also a leading player in the fields of industrial sterilization, radiopharmaceuticals and dosimetry. The company, based in Louvain-la-Neuve, Belgium, employs approximately 2.000 people worldwide. IBA is a certified B Corporation (B Corp) meeting the highest standards of verified social and environmental performance.

IBA is listed on the pan-European stock exchange EURONEXT (IBA: Reuters [IBAB.BR](#) and Bloomberg [IBAB.BE](#)). More information can be found at: www.iba-worldwide.com

For further information, please contact:

Valérie Van Impe
Paralegal
+32479267809
legal@iba-group.com

IBA SA – NOTIFICATION TRANSPARENCE

(ARTICLE 14, ALINÉA 1ER DE LA LOI DU 2 MAI 2007 RELATIVE À LA
PUBLICITÉ DES PARTICIPATIONS IMPORTANTES)

LOUVAIN-LA-NEUVE, BELGIQUE, LE 1ER AOÛT 2024, 18:00

RESUME DE LA NOTIFICATION

IBA (ION BEAM APPLICATIONS SA), LE PREMIER FOURNISSEUR MONDIAL DE SOLUTIONS DE PROTONTHERAPIE POUR LE TRAITEMENT DU CANCER, ANNONCE DEVOIR EFFECTUER UNE NOTIFICATION EN MATIERE DE TRANSPARENCE CONFORMEMENT A L'ARTICLE 14, ALINEA 1ER DE LA LOI DU 2 MAI 2007 RELATIVE A LA PUBLICITE DES PARTICIPATIONS IMPORTANTES (« LOI TRANSPARENCE »), A LA SUITE D'UNE NOTIFICATION REÇUE LE 30 JUILLET 2024.

DANS SA NOTIFICATION, FMR LLC A INDIQUE AVOIR UN FRANCHISSEMENT PASSIF D'UN SEUIL. SA PARTICIPATION TOTALE DANS IBA SA ET SA PARTICIPATION DANS LES ACTIONS IBA ASSORTIES DE DROITS DE VOTE AVAIT FRANCHI A LA BAISSSE LE SEUIL DE 1 % LE 25/07/2024.

CONTENU DE LA NOTIFICATION REÇUE

- **Motif de la notification** : Acquisition ou cession de titres ou de droits de vote
 - **Notification par** : Une entreprise mère ou une personne détenant le contrôle
-

- **Personne(s) tenue(s) à la notification :**

- **Date du dépassement du seuil : 25/07/2024**
 - **Seuil franchi (en %) : 1%**
 - **Dénominateur : 40.595.290**
 - **Détails de la notification : (extrait du formulaire de notification reçu)**
-

- **Chaîne complète des entreprises contrôlées par l'intermédiaire desquelles la participation est effectivement détenue**

FIAM LLC est contrôlée par FIAM Holdings LLC. FIAM Holdings LLC, Fidelity Management & Research Company LLC sont contrôlées par FMR LLC. FMR LLC n'est pas une entreprise contrôlée.

Informations complémentaires

Les participations attribuées aux entités mentionnées dans le tableau proviennent de participations dans divers organismes de placement collectif gérés par FIAM LLC et Fidelity Management & Research Company LLC, deux entités qui sont des filiales de FMR LLC et qui sont contrôlées par cette dernière. Les entités mentionnées dans le tableau sont les gestionnaires discrétionnaires des investissements et exercent les droits de vote à leur discrétion en l'absence d'instructions spécifiques.

À propos d'IBA

IBA (Ion Beam Applications S.A.) est le leader mondial dans la technologie d'accélération de particules. La société est le principal fournisseur d'équipements et de services dans le domaine de la protonthérapie, considérée comme la forme la plus avancée de radiothérapie disponible aujourd'hui. IBA est par ailleurs un acteur de premier plan dans les domaines de la stérilisation industrielle, de la radiopharmacie et de la dosimétrie. L'entreprise, basée à Louvain-la-Neuve, en Belgique, emploie environ 2.000 personnes dans le monde. IBA est une entreprise certifiée B Corporation (B Corp) qui répond aux plus hauts standards de performance sociale et environnementale.

La société est cotée à la bourse paneuropéenne EURONEXT. (IBA: Reuters [IBAB.BR](#) and Bloomberg [IBAB.BB](#)). Pour plus d'informations : www.iba-worldwide.com

Pour plus d'informations, veuillez contacter

Valérie Van Impe
Paralegal
+32479267809
legal@iba-group.com

